
PROTOKÓŁ NR XXX/2009
 SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW, KTÓRA ODBYŁA SIĘ 

W DNIU 27 SIERPNIA 2009 ROKU W SALI OBRAD 
URZĘDU GMINY W MICHAŁOWIE 

Stan radnych 11 osób
Obecnych 11 osób 

Sesję rozpoczęto o godzinie 10:30, a zakończono o godzinie 16:30

Ad 1. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika witając Radnych, 
zaproszonych gości, publiczność przybyłą na obrady oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 

   Zał. Nr 1 – lista obecności radnych Rady Gminy 
    w Michałowie

    Zał. Nr 2 – lista obecności sołtysów

Przewodniczący  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  stwierdził  guorum zdolne 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Sekretarzem obrad dzisiejszej sesji został wyznaczony radny p. Jarosław Wleciał.  

Ad 2. 

Odnośnie przedłożonego projektu porządku dziennego obrad głos zabrał : 

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  –  stawia  wniosek  formalny  o  wycofanie 
z porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej 
położonej w miejscowości Wrocieryż. Motywując tym, iż mieszkańcy wsi  muszą wyrazić swoja 
opinię. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wycofanie z porządku 
obrad projekt uchwały, który został przyjęty przez Radę jednogłośnie przy stanie 11 radnych 
na sali obrad. 
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Porządek   obrad  został  przyjęty  przez  Radę  Gminy  w  Michałowie  w  niżej  podanym 
brzmieniu :

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Modernizacja  oświetlenia  drogowego  spłacanego  z  oszczędności  w  energii  elektrycznej 

– zaprezentowanie z oferty Firmy Cities Lighting Consultants Sp. z o.o. Warszawa.
5. Upowszechnienie  korzystania  z  internetu  dla  mieszkańców  Gminy  Michałów 

– przedstawienie istniejących w tym zakresie możliwości przez przedstawiciela firmy. 
6. Informacja o funkcjonowaniu Zespołu Placówek Oświatowych na terenie gminy Michałów 

oraz o przygotowaniu placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2009/2010.
7. Zapoznanie  z  protokołem komisji  Rewizyjnej  rady Gminy w sprawie  skargi  Stanisława 

Miki. 
8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie  między 

sesyjnym. 
9. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami. 
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Informacja o realizacji uchwał rady Gminy z poprzedniej sesji. 
12. Rozpatrzenie projektów uchwał : 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2009 r.;
- w sprawie zaliczenia drogi Jelcza Mała – Zagajów do kategorii drogi gminnej ustalenia  
jej przebiegu;
-  w  sprawie  powołania  komisji  inwentaryzacyjnej  do  spraw  inwentaryzacji  mienia  
ogólnonarodowego położonego na terenie Gminy Michałów;
-  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  lokalu  użytkowego  w  trybie  
bezprzetargowym ; 
- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej położonej w miejscowości  
Sędowice w drodze bezprzetargowej;
-  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Michałów/  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  
w Michałowie do realizacji projektu systemowego „Chcę – potrafię Program wsparcia dla 
osób zagrożonych marginalizacją  społeczną w Gminie Michałów” w ramach Programu  
Operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet VII. Promocja integracji społecznej. 

13. Wolne wnioski i informacje.
14. Zamknięcie obrad sesji. 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika informuje, że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy 
jest wyłożony do wglądu na sali oraz dostępny w biurze rady. 

Protokół  z  poprzedniej  sesji  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Gminy  przy  stanie 
11 radnych na sali obrad. 
 
Ad 4. 

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika  poprosił o zabranie głosu Pana  Macieja Sucheckiego 
Wiceprezesa Zarządu Cities Lighting Consultants  Sp. z o.o. Warszawa o przedstawienie  swojej 
oferty. 
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Zał. Nr 3 – Oferta dotycząca modernizacji 
oświetlenia drogowego

Na obrady sesji przybywa radna p. Jolanta Morgaś. 

Ad 5. 

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika poprosił  o zabranie głosu Pana. w sprawie korzystania 
z internetu dla mieszkańców Gminy Michałów 

Zał.  Nr  4  -  Informacja  w  sprawie  korzystania 
z  internetu  dla  mieszkańców  Gminy  
Michałów 

Radny p. Łukasz Wójcik -  zadał pytanie jaki jest czas wykonania sieci internetowej. 

Pan –  poinformował,  że  gdyby gmina  zdecyduje się na taka inwestycję  jest  to  okres do czasu 
realizacji 1 roku do 1,5 roku do zakończenia całości. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.

Na obrady sesji przybywa radny p. Bogusław Kowalczyk oraz radny p. Sławomir Kwiecień. 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady Gminy p.  Zygmunt Mika  poprosił  o  zabranie  głosu Pani  Edyty  Zych 
Dyrektora  Zespołu  Placówek  Oświatowych   w  Michałowie  o  przedstawienie  informacji 
o funkcjonowaniu i przygotowaniu placówki do nowego roku szkolnego  2009/2010. 

  Zał Nr 5 – informacja na temat funkcjonowania    
i  przygotowania  placówki  do  nowego  
roku szkolnego  2009/2010.

Radny p.  Bogusław Kowalczyk –  zadał  pytanie  w związku z otrzymanym pismem w sprawie 
dowozu uczniów do szkół , czy nastąpiły jakieś zmiany w trasach autobusów szkolnych. 

Dyrektor  ZPO  w  Michałowie  p.  Edyta  Zych  -   poinformowała,  iż  jeżeli  chodzi  chodzi 
o organizacje dowozu dzieci  na rok szkolny wrzesień – grudzień placówka funkcjonuje według 
starego przetargu bez żadnych naniesionych zmian do końca roku kalendarzowego . Natomiast jeśli 
będziemy  przygotowywać  dokumentacje  do  nowego  przetargu  z  ramienia  szkoły  i  biorąc 
pod  uwagę  potrzeby  placówki,  czyli  zminimalizowanie  czasu  oczekiwania  dzieci  na  powrót 
do domu, tak zaproponuje i przedstawię harmonogram dowozów dla dzieci z placówki, aby czas 
oczekiwania był jak najkrótszy.  

Radny p. Krzysztof Stanek – zapytał kiedy dzieci przejdą do nowego przedszkola. 

3



Dyrektor ZPO w Michałowie p. Edyta Zych -  odpowiadając poinformowała, iż przewidywany 
termin odbioru budynku jest to 1 październik 2009 roku. Na chwilę obecną w budynku nowego 
przedszkola wnętrze jest  wyposażone, brakuje drzwi wewnętrznych oraz drzwi łączących korytarz 
ze stołówką szkolną. Braki te mają być uzupełnione do dnia 31 sierpnia 2009 roku. 

   
Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika poprosił o zabranie głosu Pani Anny Golik  Dyrektora 
Zespołu Placówek Oświatowych  w Węchadłowie  o przedstawienie informacji o funkcjonowaniu 
i przygotowaniu placówki do nowego roku szkolnego  2009/2010. 

  Zał Nr 6 –  informacja na temat funkcjonowania  
i  przygotowania  placówki  do  nowego  
roku szkolnego  2009/2010.

Radny p. Bogusław Kowalczyk –  zadał pytanie dotyczące czy w szkole będzie  organizowana 
baza, giełda książkowa, czy będą sprowadzane książki dla dzieci czy też nie.   

Dyrektor ZPO w Węchadłowie p. Anna Golik -  poinformowała, że szkoła n ie może zamawiać 
książek, ponieważ musiała być osoba, która prowadzi działalność gospodarczą. 

Radny p.  Sławomir  Kwiecień  –  zadał  pytanie  w sprawie  programu  dożywiania  oraz   owoce 
i warzywa, czy szkoły przystępują do tegoż programu.   

Dyrektor  ZPO  w  Michałowie  p.  Edyta  Zych  -   odpowiadając  poinformowała,  iż  programy 
organizowane przez Agencję Rynku Rolnego wnioski składane będą do 11 września 2009 roku, 
termin realizacji jest już od miesiąca listopada. Dzieci mają do zrealizowania 10 tygodni, dostawy 
będą  na  10  tygodni  w  ciągu  pierwszego  półrocza,  ponieważ  na  następnie  półrocze  składa 
się  kolejny  wniosek.  Podobna  sytuacja  jest  jeśli  chodzi  o  dostawy  mleko  wnioski  składane 
są do końca września. 

Przewodniczący  Rady  p.  Zygmunt  Mika  poprosił  o  zabranie  głosu  Pani  Małgorzaty  Środa 
Dyrektora  Zespołu  Placówek  Oświatowych   w  Sędowicach  o  przedstawienie  informacji 
o funkcjonowaniu i przygotowaniu placówki do nowego roku szkolnego  2009/2010. 

  Zał Nr 7 –  informacja na temat funkcjonowania  
i  przygotowania  placówki  do  nowego  
roku szkolnego  2009/2010.

Radny  p.  Grzegorz  Cichoński  –  kierje  pytanie  do  dyrektora  ZPO  w  Michałowie 
p. Edyty Zych, gdzie zostanie umieszczony oddział zerowy 

Dyrektor ZPO w Michałowie p. Edyta Zych -  odpowiadając poinformowała, iż nie ma miejsca 
w  szkole dla oddziału zerowego. 
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Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika poprosił o zabranie głosu Pani Joanny Wites Dyrektora 
Zespołu  Placówek  Oświatowych   w  Górach  o  przedstawienie  informacji  o  funkcjonowaniu 
i przygotowaniu placówki do nowego roku szkolnego  2009/2010. 

  Zał Nr 8 –  informacja na temat funkcjonowania  
i  przygotowania  placówki  do  nowego  
roku szkolnego  2009/2010.

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.

Ad 7. 

Przewodniczący Rady p. Zygmunt Mika  poprosił o przedstawienie  i zapoznanie z protokołem 
Komisji Rewizyjnej. 

Radny p. Czesław Tyburczyk  przedstawił  i  omówił  wnikliwie protokół z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej z dnia 07.2009 r. w sprawie skargi p. Stanisława Miki. 

Ad 8. 

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  poinformował  o  działaniach  jakie 
podejmował    w okresie międzysesyjnym tj. :

– udział w uroczystościach : 60 – lecie OSP Zagajów, dożynki gminne w Węchadłowie, 
– udział w komisji budżetowej dotyczącej rewitalizacji, 
– udział w komisjach stałych,

Przewodniczący  Rady  Gminy  p.  Zygmunt  Mika  wyraził  swoje  niezadowolenie 
w sprawie przekazywania informacji dotyczących realizacji działań przez Wójta Gminy Michałów. 

Radny p.  Bogusław Kowalczyk –  stawia  wniosek  formalny  o  powołanie  Komisji  Rewizyjnej 
w celu  zbadania  środków finansowych  na  dzień  31  sierpnia  2009 roku  w działach  inwestycje 
i działu 600. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny, 
który został przyjęty przez Radę jednogłośnie przy stanie 15 radnych na sali obrad. 

Ad 9. 

Wójt  Gminy  p.  Stanisław  Szewczyk  w  złożonym  sprawozdaniu  z  prac  między  sesjami 
poinformował o następujących działaniach :

– udział w uroczystościach : 60 – lecie OSP Zagajów, dożynki gminne w Węchadłowie,  
– udział  w  zebraniach  wiejskich  w  miejscowościach  Zagajów  oraz  Węchadłów  związane 

z przygotowywaniami i pracami do uroczystości, 
– uczestnictwo w spotkaniu Wójtów i Burmistrzów w sprawie realizacji programu Integracji 

Społecznych, 
– została podpisana w RPO preumowa na dofinansowanie budowy przedszkola gminnego, 
– udział w szkoleniach miękkich ,
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– sprawy  związane  z  budową  wodociągu,  największe  problemy  w  miejscowościach  : 
Przecławka, Polichno oraz Tomaszów mieszkańcy nie wyrażają zgody na przejście przez 
działkę,  wiele  osób  żąda  odszkodowań,  w  tej  sytuacji   wykonawca  nie  jest  w  stanie 
wybudować tego wodociągu. Jeżeli sytuacje nie ulegnie poprawy na następną sesję wystąpię 
o  wycofanie  z  dopłaty  do  wody  dla  tych  miejscowości  ,  w  których  są  utrudnienia 
w realizacji  budowy sieci  wodociągowej. Wydawało się, że w tych miejscowościach nie 
będzie żadnych przeszkód z budową sieci wodociągowej, ponieważ na tych terenach są duże 
braki  w  dostawie  wody.  Przeprowadzone  zostaną  zebrania  wiejskie  informujące 
mieszkańców o konsekwencjach blokowania budowy wodociągu, aby byli świadomi swoich 
działań i postępowań,

– odbyło  się  posiedzenie  komisji  orzekającej  przy  Regionalnej  Izbie  Obrachunkowej 
dotyczącej ukarania Wójta Gminy Michałów za przekroczenia w budżecie.  

Ad 10.   

Radny p. Przemysław Bartosiński – w związku z przedstawioną ofertą internetową stwierdził, 
iż   pozostało dwa dni  do podjęcia  decyzji  czy nasza gmina  przystąpi  do tego programu,  który 
przyniósłby gminie  wiele  korzyści.  Dlaczego dowiadujemy się  dopiero  o takich  możliwościach 
teraz, gdy jest tak mało czasu na podjecie jakichkolwiek kroków w tym zakresie. 

Radny p. Krzysztof Stanek – stawia wniosek formalny o przygotowanie wniosku do „Programu 
Rozwoju  Obszarów  Wiejskich”  w  sprawie  zmiany  pokrycia  dachowego  w  świetlicy 
w  Zagajówku,  Michałowie  oraz  innych  świetlic,  które  wymagają  takiego  zakresu  robót. 
Czy jest taka możliwość na przyszłość złożenia takiego wniosku. 

Radny p. Andrzej Pruś – zadał pytanie jaki jest okres gwarancji remontu dróg powiatowych. 

Radny p. Sławomir Kwiecień – zadał pytanie dotyczące przetargu pałacu w Górach, czy przetarg 
ten jest już stracony i czy nowo ogłaszany przetarg będzie zawierał cenę wywoławczą tą, która była 
podana do ostatniego przetargu, które będą   zmienione warunki przetargu.  

Ad 11. 

Informację  o  realizacji  uchwał  Rady  Gminy  z  poprzedniej  sesji  przedstawiła  Z  –  ca  Wójta 
p. Henryka Gietka – Bębenek.

Sesję obrad opuszcza radna p. Bożena Wójcik.

Ad 12. 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  na  2009  rok  –  
wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji  budżetowej przedstawioną przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka.
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Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał. Nr 9 – Uchwała Nr XXX/172/2009 Rady 
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi Jelcza Mała – Zagajów do kategorii  drogi  
gminnej ustalenia jej przebiegu – wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji 
budżetowej przedstawioną przez przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 12 głosów za przy stanie 12 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr  10  –  Uchwała  Nr  XXX/173/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały w sprawie powołania komisji  inwentaryzacyjnej do spraw inwentaryzacji  
mienia  ogólnonarodowego  położonego  na  terenie  Gminy  Michałów  –  wniesiono  pod 
obrady sesji z pozytywną opinią komisji budżetowej przedstawioną przez przewodniczącego 
p.  Bogusława  Kowalczyka  oraz  z  pozytywną  opinią  komisji  oświatowej  przedstawioną 
przez przewodniczącą p. Jolantę Morgaś.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr  11  –  Uchwała  Nr  XXX/174/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  lokalu  użytkowego 
w  trybie  bezprzetargowym   –  wniesiono  pod  obrady  sesji  z  pozytywną  opinią  komisji 
budżetowej  przedstawioną  przez  przewodniczącego  p.  Bogusława  Kowalczyka  oraz 
z  pozytywną  opinią  komisji  oświatowej  przedstawioną  przez  przewodniczącą  p.  Jolantę 
Morgaś.

Radny p. Grzegorz Cichoński – stawia wniosek formalny o wydzierżawienie lokalu na okres 3 lat. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny, 
który został  odrzucony przez Radę Gminy przy 5 głosach za,  8 głosach przeciw i  1 głosie 
wstrzymującym przy stanie 14 radnych na sali obrad. 
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Radny p. Bogusław Kowalczyk -  stawia wniosek formalny o wydzierżawienie lokalu na okres 
5 lat.

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika poddał pod głosowanie wniosek formalny, 
który został  przyjęty  przez  Radę Gminy przy  11 głosach za,  2  głosach przeciw  i  1  głosie 
wstrzymującym przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
przy 11  głosach i 3 głosach przeciw przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr  12  –  Uchwała  Nr  XXX/175/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej położonej  
w  miejscowości  Sędowice  w  drodze  bezprzetargowej   –  wniesiono  pod  obrady  sesji 
z  pozytywną  opinią  komisji  budżetowej  przedstawioną  przez  przewodniczącego 
p. Bogusława Kowalczyka. 

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr  13  –  Uchwała  Nr  XXX/176/2009  Rady  
    Gminy Michałów 

– Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia Gminy Michałów/ Gminnego Ośrodka Pomocy  
Społecznej w Michałowie do realizacji projektu systemowego „Chcę – potrafię Program 
wsparcia dla osób zagrożonych marginalizacją społeczną w Gminie Michałów” w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki priorytet VII. Promocja integracji społecznej. –  
wniesiono pod obrady sesji z pozytywną opinią komisji  budżetowej przedstawioną przez 
przewodniczącego p. Bogusława Kowalczyka oraz  z pozytywną opinią komisji oświatowej 
przedstawioną przez przewodniczącą  p. Jolantę Morgaś.

Projekt uchwały po odczytaniu przez  sekretarza obrad został  przyjęty przez  Radę Gminy 
jednogłośnie – 14 głosów za przy stanie 14 radnych na sali obrad. 

Zał.  Nr  14  –  Uchwała  Nr  XXX/177/2009  Rady  
    Gminy Michałów 
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Ad 13. 

W punkcie  wolne  wnioski  i  informacje  odpowiedzi  na  pytania  zadane  w  punkcie  interpelacje 
i zapytania radnych  udzielił Wójt Gminy p. Stanisław Szewczyk i tak : 

Radny p. Bogusław Kowalczyk -  zadał pytanie kiedy moglibyśmy wszcząć procedury przetargu 
i jaka jest to kwota kosztorysu na oświetlenie.  

– w  odpowiedzi  na  pytanie  radnego  p.  Przemysława  Bartosińskiego  poinformował, 
iż przedstawiciel, który został zaproszony na dzisiejszą sesję był to oferent na wykonanie 
dokumentacji,  a  nie  zgłosił  się jako operator.  Były  już podobne propozycje  jeśli  chodzi 
o internet  w naszej gminie. Jeśli ktoś oferuje internet za darmo, a w całej Polskie internet 
jest drogi, to nasuwa się pytanie czy oferta jest wiarygodna, czy chodzi tylko o zarobienie 
na złożonym wniosku.

– w odpowiedzi na pytanie radnego p. Krzysztofa Stanka stwierdził, iż będą jeszcze składany 
wniosek  do  PROW  i  na  poszczególnych  komisjach  będzie  ustalać  zakres  robót. 
Miejscowość może pozyskać do 500 tysięcy zł. Obecny program realizuje biblioteka. 

– w odpowiedzi na pytanie radnego p. Andrzeja Prusia poinformował, iż nie posiada takiej 
wiedzy jeśli chodzi o gwarancję dróg powiatowych w zakresie remontów. 

– w  odpowiedzi  na  pytanie  radnego  p.  Bogusława  Kowalczyka  w  sprawie  oświetlenia 
poinformował, iż jest złożona dokumentacja na pozwolenia na budowę i następnym krokiem 
jest wydzielenie z budżetu gminy kwotę 187 000 zł na wykonanie tego zadania. 

– w odpowiedzi  na pytanie  radnego p.  Sławomira Kwietnia  poinformował,  iż zwróciliśmy 
się do osoby,  która złożyła  ofertę i wpłaciła  wadium o podpisanie umowy u notariusza. 
Osoba ta chce kupić pałac w Górach, tylko nie stawiła się na pierwszy termin wyznaczony 
do notariusza. Wystąpimy z pismem, w którym podamy drugi termin do notariusza. 

– Pan Wójt poinformował również, iż osoby niepełnosprawne, które są na terenie naszej gmin, 
Specjalna  Szkoła  w  Pińczowie  nie  jest  w  stanie  wszystkich  dzieci  dowozić,  dlatego 
też prawdopodobnie będziemy musieli uruchomić dodatkową trasę. Dzieci będą dowożone 
samochodem gminnym dla niepełnosprawnych wraz z opiekunem.    

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Gminy p. Zygmunt Mika dokonał zamknięcia sesji, dziękując wszystkim 
za udział w obradach. 

Przewodniczący Rady Gminy

            Zygmunt Mika

     Sekretarza

Jarosław Wleciał

 Protokolant 

Paulina Jaros
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